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Zápis č. 1/2024 

 

ze zasedání Školské rady Základní školy a Mateřské školy, Uherské Hradiště - Jarošov, 
Pivovarská 200, příspěvkové organizace, konané dne 16. května 2024 v 16:00 hod 

 

 

1. zasedání školské rady 2024 
 

 
Místo zasedání:  
Multimediální učebna Základní školy a Mateřské školy, Uherské Hradiště - Jarošov, Pivovarská 
200, p. o.  
 

Přítomni:   
za zákonné zástupce nezletilých žáků:  
Bc. Lukáš Fůsek – předseda ŠR 
 

za pedagogické pracovníky školy:  
Bc. Libuše Ondrušková  
Mgr. Leona Jančarová 
 

za zřizovatele:  
PhDr. Blanka Rašticová  
Ing. Ivana Pavelová  
 

Omluvení členové:  
Veronika Hubáčková – omluvena 
 

Hosté:  
Mgr. Pavel Jančář, ředitel školy  
 

 
PROGRAM:                    
1. Úvod, zahájení 
2. Schválení programu zasedání Školské rady č. 1/2024 
3. Projednání Rozborů hospodaření za rok 2023 
4. Projednání rozpočtu školy MŠMT na rok 2024 
5. Informování o výsledcích voleb do nové školské rady, představení nových členů za 

zákonné zástupce a pedagogické pracovníky 
6. Různé 
7. Rekapitulace přijatých usnesení, závěrů a doporučení 
8. Závěr 
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PRŮBĚH ZASEDÁNÍ:  
  
1. Úvod, zahájení 

Bc. Fůsek, předseda školské rady, zahájil zasedání školské rady v roce 2024 (dále jen „ŠR“), 
přivítal všechny přítomné členy ŠR a současně omluvil nepřítomnou paní Hubáčkovou. Je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů ŠR, tudíž je ŠR usnášeníschopná.   
   

2. Schválení programu zasedání Školské rady č. 1/2024 
Bc. Fůsek, předseda ŠR, zrekapituloval program zasedání ŠR č. 1/2024, který byl všem zaslán 
elektronickou poštou dne 15. 4. 2024 společně se všemi podkladovými materiály zaslanými 
dne 3. 5. 2024, a požádal o jeho schválení. 
 

Hlasování: o schválení programu zasedání ŠR č. 1/2024 v navrhovaném znění. 
Výsledky hlasování: 

- Pro: 5 
- Proti: 0 
- Zdrželo se: 0 

Závěr hlasování: ŠR schvaluje program zasedání ŠR č. 1/2024. 
 
3. Projednání Rozborů hospodaření za rok 2023 

Bc. Fůsek, předseda ŠR, předal slovo řediteli školy za účelem rámcového shrnutí a 
představení Rozborů hospodaření za rok 2023. 
 

Mgr. Jančář, ředitel školy, představil ve stručnosti Rozbory hospodaření školy za rok 2023 
(viz podkladový materiál): 

- Organizace dosáhla zlepšeného hospodářského výsledku ve výši 122,098 tis. Kč, 
který navrhuje přesunout do rezervního fondu. Z hlediska financování MŠMT 
hospodařila škola v roce 2023 uspokojivě, rozpočet zřizovatele plně pokryl 
požadavky školy a umožnil její dostatečný rozvoj. Hospodaření s prostředky 
zřizovatele školy se řídilo podle schváleného rozpočtu a plánu oprav organizace, a 
to i přes výrazný nárůst cen veškerých energií.  

- Velké poděkování zřizovateli za možnost hradit z příspěvku mzdu školního 
psychologa, jehož existence na škole je nenahraditelná, velmi přínosná a 
jedinečná. 

- Rok 2023 se nesl v duchu šetření – energie, materiál, a pořizování IT materiálu, 
opravy a udržování IT technologií v bezpečném provozu.  Ze zdrojů MŠMT (Prevence 
digitální propasti) a OP JAK škola doplnila mobilní učebnu o dalších 6 tabletů, došlo 
k výměně prvního analogového dataprojektoru k interaktivní tabuli za moderní 
digitální. 

- V roce 2023 proběhlo několik významných oprav a rekonstrukcí (v objektu MŠ 
proběhla výměna a montáž termostatických ventilů u radiátorů, byla vybudována 
relaxačně-terapeutická místnost Snoezelen, v budovách ZŠ došlo k částečné 
výměně zářivkových trubic za LED technologii). 

- Během celého roku 2023 úspěšně pokračoval projekt „Sporťák v MŠ“ díky dotaci ze 
strany zřizovatele, v rámci kontinuity tohoto projektu i v ZŠ organizace pokračovala 
v pilotním ověřování „Sporťák“ i v 1. a 2. třídě základní školy. Financování proběhlo 
částečně z darů a z projektu OP JAK. 
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- V roce 2023 byly realizovány projekty: Šablony III, ERASMUS+ (projekt byl v srpnu 
dokončen). 

- Obědy pro děti nadace Women for women (zajištění obědů pro 11 žáků školy). 
- Od roku 2021 organizace plánuje a projektuje úpravu nevyužité prostory bývalé 

kotelny základní školy na dílnu pro „Polytechnické pracoviště školní družiny“ 
(realizace byla schválena usnesením č. 1350/90/RR/2022 (předpokládané náklady 
na vybudování dílny vč. vybavení se předpokládá ve výši 1,7 mil. Kč).  

- Pro rok 2024 a následující období je velkou neznámou nevyzpytatelný rozpočet 
MŠMT, zejména v oblasti platů nepedagogických pracovníků škol, kolísání cen 
energií a postupné zdražování téměř všech služeb, které musí škola využívat. Pro 
rok 2024 má škola zajištěnou dodávku elektrické energie díky centrálnímu nákupu 
zřizovatele (je patrný nárůst oproti roku 2023), v dodávce tepla škola získala pro rok 
2024 výhodnější cenu oproti roku 2023, ve škole je neustále stoupající spotřeba 
vody. 

- V letošním roce byly rozbory hospodaření projednány na společném jednání se 

zástupci města Uherské Hradiště (vedoucí odboru ekonomického, vedoucí odboru 

kultury, školství a sportu, zástupci útvaru interního auditu vč. zástupců politické 

reprezentace) s tím, že budou v červnu 2024 schváleny Radou města Uherské 

Hradiště. 

- Otevření diskuse k možným dotazům. 
 

K Rozborům hospodaření za rok 2023 nebyly ze strany ŠR žádné připomínky. 
Závěr: ŠR projednala a bere na vědomí Rozbory hospodaření za rok 2023. 
 

4. Projednání rozpočtu školy MŠMT na rok 2024 
Bc. Fůsek, předseda ŠR, předal slovo řediteli školy za účelem rámcového shrnutí a 
představení rozpočtu školy MŠMT na rok 2024. 
 
Mgr. Jančář, ředitel školy, představil ve stručnosti rozpočet školy MŠMT na rok 2024 - jedná 
se o odhad a předpokládaný výhled, který je průběžně aktualizován s ohledem na aktuální 
čerpání (o 2% jsou nižší platy nepedagogických zaměstnanců, bez kterých není provoz školy 
možný, narůstá počet podpůrných opatření). Do budoucna je velkou neznámou 
nevyzpytatelný rozpočet MŠMT – zejména v platech nepedagogických zaměstnanců škol, 
kolísání cen energií a postupné zdražování téměř všech služeb, které škola musí využívat. 
 
Co se týče rozpočtu zřizovatele města Uherské Hradiště, škola dosáhla zlepšeného 
hospodářského výsledku ve výši 122,098 tis. Kč. Nejvýznamnější položkou, kterou lze 
hradit z příspěvku zřizovatele, je mzda školního psychologa, jehož role je pro školu velmi 
významná, protože ve škole narůstá počet žáků se speciálními vzdělávacími potřebami. 
Otevření diskuse k možným dotazům. 

 

K rozpočtu školy na rok 2024 nebyly ze strany ŠR žádné připomínky. 
Závěr bodu: ŠR projednala a bere na vědomí rozpočet školy MŠMT vč. rozpočtu 
zřizovatele na rok 2024 s ohledem na vyzdvižení důležitosti v pokračování podpory 
školního psychologa ze strany zřizovatele. 
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5. Informování o výsledcích voleb do nové školské rady, představení nových členů za 
zákonné zástupce a pedagogické pracovníky 
Mgr. Jančář, ředitel školy, seznámil všechny přítomné členy ŠR s výsledky voleb do nové 
školské rady na období od 12.7.2024 do 11.7.2027, která bude Radou města Uherské 
Hradiště jmenována: 

- Volby byly provedeny tajným hlasováním 
- Jsou zvoleni 2 zástupci z řad zástupců nezletilých žáků vč. 2 náhradníků a 2 zástupci 

za pedagogické pracovníky vč. 2 náhradníků.  
- První zasedání nové ŠR svolává ředitel školy. 

 
Ing. Pavelová doplnila, že za zřizovatele zůstávají členové ŠR ve stejném složení jako 
doposud 
Závěr: ŠR bere na vědomí Informace o výsledcích voleb do nové školské rady.  
 

6. Různé 
Mgr. Jančář, ředitel školy, seznámil všechny přítomné členy ŠR s dalšími informacemi: 

- V roce 2024 je předpoklad zahájení stavby projektu polytechnického pracoviště. 
Projekt bude financován z prostředků školy (bude hledat sponzory, předpoklad 400 
tis. Kč na vybavení poly pracoviště). 

- Úspěšně proběhl zápis do 1. tříd ZŠ (v měsíci dubnu 2024) a zápis do MŠ (v měsíci 
květnu 2024), MŠ je zcela naplněna. Obava z nedostačující kapacity MŠ s ohledem 
na stávající rozvoj bytové výstavby v místní části Jarošov. 

- Je plánována postupná obměna a modernizace IT zařízení, zejména pořízení nových 
notebooků pro pedagogické pracovníky školy. 

- Testování ČŠI v oblasti informatiky a informatického myšlení – 30% úspěšnost školy. 
- Plánovaná Škola v přírodě Kopánky 2024/2025 běží, tentokrát na téma Harry Potter, 

s ohledem na zvyšující se ceny začíná být financování školy v přírodě ze strany 
rodičů neúnosné. 

- Škola má velkou úspěšnost v přijetí žáků na osmileté gymnázium (21%). 
- Dne 25. 6. 2024 se uskuteční Zahradní slavnost školy, pozvánka na tuto zahradní 

slavnost bude zaslána všem členům ŠR. 
 

Závěr: ŠR bere na vědomí Informace ředitele školy. 
 

7. Rekapitulace přijatých usnesení, závěrů a doporučení 
Bc. Fůsek, předseda ŠR, shrnul usnesení, závěry a doporučení ŠR přijatá v rámci zasedání ŠR 
v roce 2024. 
 

8. Závěr 
Bc. Fůsek, předseda ŠR, poděkoval všem přítomným členům ŠR za účast a aktivní přístup 
v průběhu celého funkčního období ŠR, ukončil poslední zasedání stávající ŠR a poděkoval 
panu řediteli za skvělou spolupráci. 
 
 
USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY Č. 1/2024 ZE DNE 16. 5. 2024: 
Školská rada schvaluje: 
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- Program zasedání školské rady č. 1/2024 
 
Školská rada projednala a bere na vědomí: 

- Rozbory hospodaření za rok 2023 
- Rozpočet školy MŠMT vč. rozpočtu zřizovatele na rok 2024 s ohledem na 

vyzdvižení důležitosti v pokračování podpory školního psychologa ze strany 
zřizovatele 

- Informace o výsledcích voleb do nové školské rady 
- Informace ředitele školy 

 
 
 
V Uherském Hradišti dne 3. června 2024 
  
 
Zapsala: Ing. Ivana Pavelová, zapisovatelka ŠR 
 
Schválil:  Bc. Lukáš Fůsek, předseda ŠR 
  


